

新銀河娛樂 2006 有限公司  
推廣活動條款及細則

New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited  
Promotion Terms and Conditions

活動名稱 : 2024 「澳門銀河™」如願·讓喜悅昇華抽獎活動  
Promotion Name : Galaxy Macau 2024 Fulfill Your Joy List Lucky Draw  
活動日期 : 2024 年 11 月 29 日至 2025 年 1 月 3 日  
Event Date : November 29, 2024 – January 3, 2025

參加辦法及活動詳情

How to Participate and Promotion Details

- 此推廣活動只適合 21 歲以上且為銀河致尚升級會員參與。  
This promotion is open to any person who is of 21 years old or above and has Galaxy Ultimate Full Membership only.
- 此推廣活動之參加者均同意接受此推廣活動條款及細則之約束。  
Participation in this promotion constitutes an acceptance of these Terms and Conditions.
- 抽獎遊戲環節將於 2024 年 11 月 29 日至 2025 年 1 月 3 日早上 10 時至晚上 10 時，於「澳門銀河」明珠大堂舉行。  
The Game Session of the event will be held at Galaxy Macau Pearl Lobby from 10am to 10pm on November 29, 2024 to January 3, 2025.
- 所有合資格之人士於「澳門銀河™」綜合度假城內(包括澳門百老匯)任一餐廳、銀河時尚匯門店單筆消費滿澳門幣 1,000 元，酒店住宿或憑銀河綜藝館或百老匯舞台演唱會門券，即可前往明珠大堂參加抽獎。詳情如下：  
All eligible persons may participate Lucky Draw Game located at the Galaxy Macau™ Pearl Lobby with a single purchase of MOP1,000 dollars or more at Galaxy Macau™ integrated resort (including Broadway Macau) in restaurants, retail outlets at Galaxy Promenade, hotel stay or show tickets at Galaxy Arena and Broadway Theatre during the event period. Details are as below:

抽獎參加方法 Lucky Draw Participation Method	
活動時段 Event Period	所需條件 Requirement
2024 年 11 月 29 日至 2025 年 1 月 3 日 早上 10 時至晚上 10 時  November 29, 2024 to January 3, 2025 10am to 10pm	於「澳門銀河™」綜合度假城內(包括銀河百老匯)任一餐廳、銀河時尚匯門店單筆消費滿澳門幣 1,000 元，酒店住宿或憑銀河綜藝館或百老匯舞台演唱會門券  single purchase of MOP1,000 dollars or more at Galaxy Macau™ integrated resort (including Broadway Macau) in restaurants, retail outlets at Galaxy Promenade, Hotel stay or show tickets at Galaxy Arena and Broadway Theatre

- 所有合資格之人士可於活動日期內(2024 年 11 月 29 日至 2025 年 1 月 3 日早上 10 時至晚上 10 時)每次憑有效房卡連套，當天消費收據(單筆消費滿澳門幣 1,000 元或以上)或演唱會門券參加抽獎活動，每位銀河致尚升級會員參與次數上限為每日一次。

新銀河娛樂 2006 有限公司  
推廣活動條款及細則

New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited  
Promotion Terms and Conditions

活動名稱 : 2024 「澳門銀河™」如願·讓喜悅昇華抽獎活動  
Promotion Name : Galaxy Macau 2024 Fulfill Your Joy List Lucky Draw  
活動日期 : 2024 年 11 月 29 日至 2025 年 1 月 3 日  
Event Date : November 29, 2024 – January 3, 2025

All persons members who present hotel key card with cover, on day receipt with MOP1,000 dollars or more spending or show ticket are entitled (maximum 1 chances per day) to participate Lucky Draw Game (from 10am to 10pm on November 29, 2024 to January 3, 2025).

6. 於抽獎遊戲環節中，每位參加之會員掃描屏幕二維碼參加抽獎遊戲，將隨機抽出一個獎賞(抽獎為百分百中獎)，所獲得之獎賞視乎抽出之結果而定，獎賞會於微信以電子券形式派發。獎賞詳情如下：

During the Game Session of Lucky Draw, each person scan the QR code showed on screen to participate Lucky Draw Game, which will randomly draw a prize ball from the screen (winning rate 100%). Prize will be determined by the prize result showed in screen which will be delivered by way of the electronic voucher via Wechat App. Prize details are as below:

獎賞 Prize	數量 Quantity
TUMI 旅行箱 (SKU0228774HB2)一個 TUMI Luggage (SKU0228774HB2)	1
TUMI 旅行箱 (SKU0228773HB2) 一個 TUMI Luggage (SKU0228773HB2)	2
澳門航空 – 單人經濟艙往返機票 Air Macau - Round-trip flight ticket for single passengers	4
郎朗演奏會門票 2 張 Lang Lang concert ticket for 2 person	6
「蒼蘭訣 VR 全感劇場」免費體驗券 Complimentary Ticket of "Love Between Fairy And Devil" VR Experience	200
「蒼蘭訣 VR 全感劇場」5 折優惠券 50% Off Discounted Voucher of "Love Between Fairy And Devil" VR Experience	350
銀河時尚匯 \$300 購物優惠券 \$300 Galaxy Promenade Shopping Voucher	200
銀河時尚匯 \$100 購物優惠券 \$100 Galaxy Promenade Shopping Voucher	500
Baccarat 千夜酒杯 XL Baccarat Mille Nuits Glass XL	3
資生堂全效美白抗紋滋潤護膚水 Shiseido VITAL PERFECTION White Revitalizing Softener Enriched	100

新銀河娛樂 2006 有限公司  
推廣活動條款及細則

New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited  
Promotion Terms and Conditions

活動名稱 : 2024 「澳門銀河™」如願·讓喜悅昇華抽獎活動  
Promotion Name : Galaxy Macau 2024 Fulfill Your Joy List Lucky Draw  
活動日期 : 2024 年 11 月 29 日至 2025 年 1 月 3 日  
Event Date : November 29, 2024 – January 3, 2025

「澳門百老匯™」澳門幣 100 元餐飲優惠券 Boardway Macau F&B coupon \$100	2,000
澳門銀河\$100 餐飲優惠券 Galaxy Macau \$100 F&B Voucher	75,000
% Arabica 免費飲品 % Arabica Free Drink	500

\*所有電子換領券/優惠券受限於其使用條款及條件。所有禮品數量有限，先到先得，換完即止。

\*Gift Vouchers are subject to the terms and conditions therein. Gift Merchandises to be redeemed by the gift vouchers are subject to availability and are redeemable on a first-come first-served basis.

7. 獎賞一經確認，恕不接受更改。  
Prize cannot be changed once determined.

**其他條款及細則**  
**Other Terms and Conditions**

8. 在指定活動時段之前或之後所累積的任何消費均不適用於是次推廣活動。  
Any purchases made prior to or after the Event Period will not be applied towards the promotion.
9. 任何經損壞、更改、複製、手寫、偽造、浸泡或以任何方式加以改變，又或者含有任何電腦程式、印刷、機械、或排版錯誤之消費收據/電子換領券/優惠券即屬無效。若消費收據/電子換領券/優惠券的表面已作任何標記、刮痕或損毀，即屬作廢。  
Any spending receipts / electronic vouchers that has been mutilated, altered, copied, hand printed, forged, water damaged, manipulated or tampered with in any way, or which contains any computer programming, printing, mechanical or typographical errors, will be considered NULL and VOID and will not be eligible for any usage.
10. 所有獎賞均不得轉讓及作售賣用途。  
All prizes are non-transferable and not for resale.
11. 各得獎者於領獎時必須出示有效之身份證明文件正本(如護照、旅遊證件或居民身份証等)。  
Proof of identity official identification documents (such as passport, travel document, ID card, or residence card) will be required for verification of the winner at the time the prizes are claimed.
12. 所有電子換領券/優惠券均不得轉讓及作售賣用途。  
All electronic vouchers are non-transferable and not for resale.
13. 會員若遺失有效之消費憑據，新銀河娛樂 2006 有限公司(以下簡稱為「本公司」)擁有取消其參加資格的權利。  
New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited (“Galaxy”) shall have full authority to disqualify any

新銀河娛樂 2006 有限公司  
推廣活動條款及細則

New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited  
Promotion Terms and Conditions

活動名稱	: 2024 「澳門銀河™」如願·讓喜悅昇華抽獎活動
Promotion Name	: Galaxy Macau 2024 Fulfill Your Joy List Lucky Draw
活動日期	: 2024 年 11 月 29 日至 2025 年 1 月 3 日
Event Date	: November 29, 2024 – January 3, 2025

---

member who has lost the spending receipt.

14. 本公司保留更改活動內容、時間及獎品金額之權利，並不作另行通知。  
Galaxy reserves the right to amend the promotion content, promotion time and prize structure at any time without prior notice.
15. 遺失、被盜及逾期的抽獎券將不獲補發，及被視為無效。  
Lost, stolen or any expired game ticket(s) will not be reissued and will become NULL and VOID.
16. 參加者必須同意及允許在無償的條件下將其姓名及肖像用於推廣活動。  
Participation in this promotion grants permission by the participants to use their names and/or likenesses for promotional use without compensation.
17. 本公司保留隨時終止、修訂、修改活動時間表及更改推廣活動中任何條款及細則之所有權利。  
Galaxy reserves the right to cancel this promotion, amend the promotion Terms and Conditions, amend the promotion schedule or adjust the details at its sole discretion.
18. 在推廣活動中有任何爭議，本公司擁有全權及唯一的權利詮釋所有條款及細則。  
Galaxy shall have full and exclusive authority to interpret all Terms and Conditions relating to this promotion and resolve any disputes.
19. 若違反推廣活動之條款及細則，參加者將會喪失其得獎資格。  
Failure to adhere to the promotion Terms and Conditions will result in disqualification.
20. 是項推廣活動的參加者同意遵守由本公司所刊登及修改的條款及細則，以及接受任何本公司所作的最終決定。參與是項推廣活動之所有參加者自動授權予本公司列印、刊登、轉播或於其他媒體發佈其姓名、聲音或肖像的權利。此項推廣活動之參加者必須接受及同意上述所有條款及細則。  
Guests participating in this promotion agree to abide by all the rules and conditions as published and amended and shall accept as final and binding decisions of Galaxy. In consideration for participation in this promotion, players irrevocably authorize Galaxy Macau to print, publish, televise or otherwise distribute their name, voice or likeness in any medium. Participants hereby accept and agree to the foregoing conditions.
21. 在任何情況下，銀河均不會因電腦、網路、電話、網站、伺服器在處理、上載或其他技術問題而損壞、遺失資料或其他問題導致的任何的延遲、遺失、錯誤、無法辨識或毀損所造成的任何直接或間接的損失、損害、利潤損失或其他經濟損失負責，而參加者將不可對銀河就其損失或損害提出申索。  
In any case, Galaxy will not be responsible for any direct or indirect loss, damage, loss of profit or other economic loss caused by any delay, loss, error, unrecognition or corruption caused by damage, loss of data or other problems in processing, uploading or other technical problems of computers, networks, telephones, websites, servers, and participants will not be able to make any claim against Galaxy Macau for their losses or damages.

活動名稱 : 2024 「澳門銀河™」如願·讓喜悅昇華抽獎活動  
Promotion Name : Galaxy Macau 2024 Fulfill Your Joy List Lucky Draw  
活動日期 : 2024 年 11 月 29 日至 2025 年 1 月 3 日  
Event Date : November 29, 2024 – January 3, 2025

---

22. 參加抽獎的顧客特此授權銀河及銀河娛樂集團(“集團”)轄下公司收集、使用、存儲顧客的個人資料(包括但不限於您的姓名、聯繫電話、電子郵件地址和銀河致尚會員號碼)(以下簡稱“個人資料”)用於抽獎、兌獎及領獎之用。此外,您在此亦完全同意並理解本抽獎及問卷調查的條款和條件,並授權銀河集團自動或機械地收集、使用、存儲和處理您提供的任何個人資料,用於與我們的新聞、促銷相關的任何營銷和促銷目的和其他服務,如餐飲、酒店和住宿、零售、文化和娛樂服務,並定制我們的營銷優惠,促進我們的市場研究和調查,以及用於直接營銷目的。此外,您還明確授權我們將您的個人資料共享、披露和轉移給我們的任何員工、銀河集團的關聯公司、代理商、承包商和第三方服務提供商,以用於上述目的。您有權通過我們的電子郵件 [info@galaxyentertainment.com](mailto:info@galaxyentertainment.com) 聯繫澳門銀河,撤銷此處提供的同意。

By participating in this Lucky Draw and Customer Survey, the participants hereby authorize Galaxy and any company of the Galaxy Entertainment Group (the “Galaxy Group”) to collect, use, store and process by any means the participants’ personal information (including without limitation, your name, contact number, email address and GEGPC number) (hereinafter the “Personal Data”) for the purpose of Lucky Draw and redemption of prizes.. You hereby fully agree and understand to the Terms and Conditions of this Customer Survey, and authorize Galaxy Group to collect, use, store and process automatically or mechanically any Personal Data provided by you, for any marketing and promotional purposes in respect of our news, promotions and other services such as F&B, hotels & accommodations, retail, cultural and entertainment services, and to customize our marketing offers and to facilitate our market research & surveys, as well as for direct marketing purposes. In addition, you also expressly authorize us to share, disclose and transfer your Personal Data to any of our employees, affiliated companies with Galaxy Group, agents, contractors and third-party service providers for the above said purposes. You have the right to withdraw the consent provided herein, by contacting Galaxy Macau through our email [info@galaxyentertainment.com](mailto:info@galaxyentertainment.com).

23. 銀河及其集團成員的員工及其親屬均不可參加本活動。  
Employees of Galaxy and its affiliates are not eligible to participate in this campaign.

24. 如有對此細則及條款的任何爭議,銀河保留最終裁決權。銀河有權隨時修訂或更改此細則及條款,並不作另行通知。

In the event of any dispute relating to anything set out in these terms and conditions, Galaxy reserves the sole right to make the final and binding decision. Galaxy also reserves the sole right to amend or change these terms and conditions at any time without prior notice or recourse.

25. 活動結束後,參加本活動但未中獎的參與者,除法律法規要求更長保質期的,銀河及其集團公司將對相關未中獎參與者的個人資料進行刪除或匿名化處理。

After the event is over, Galaxy and any company of the Galaxy Entertainment Group (the “Galaxy Group”) will delete or anonymize the personal information of participants who participated in this lucky draw but did not win the prize, unless laws and regulations require a longer retention period.

26. 若英文與中文版本之條款及細則存有差異,則一切以中文版本之條款及細則為標準。

The Chinese version of these Terms and Conditions shall prevail wherever there is a discrepancy between English and Chinese version.